

“ဒီဗီဘီဒီဘီဘီ” အချေအတင် ဆွေးနွေးပွဲ အစီအစဉ်ကို ဒီဗီဘီ သတင်းဌာနက စနေနေ့တိုင်း ရိုက်ကူးပြီး ဒီဗီဘီရုပ်သံလိုင်းမှာ အထက်ပါ အစီအစဉ်အတိုင်း ထုတ်လွှင့် တင်ဆက်ပါတယ်။

DVB Debate ဟာ မိမိတို့ရဲ့အတွေးအမြင် အယူအဆတွေကို လွတ်လပ်စွာ သဘောကွဲလွဲနိုင်ဖို့၊ အပြန်အလှန် နားလည်မှုတွေကို တည်ဆောက်နိုင်ဖို့၊ မြန်မာ့အနာဂတ် ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေဖို့၊ လူ့အဖွဲ့အစည်းအတွင်းမှာရှိနေတဲ့ ပြဿနာတွေကို အဖြေရှာနိုင်ဖို့၊ လူတိုင်းပါဝင်နိုင်ပြီး မတူကွဲပြားတာတွေကို လက်ခံပေးနိုင်ဖို့၊ အချေအတင်ဆွေးနွေးတဲ့ ယဉ်ကျေးမှု ပေါ်ထွက်လာစေဖို့ ရည်ရွယ်ပါတယ်။

မီဒီယာတွေနဲ့ အသင်းအဖွဲ့တွေကိုလည်း အခုလို လွတ်လပ်ပွင့်လင်းတဲ့ ဒီဘီဘီရဲ့ အချေအတင် ဆွေးနွေးပွဲမှာ ပါဝင်ဖို့ကို ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

အပတ်စဉ် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တွေ၊ သတင်းဓာတ်ပုံတွေနဲ့ ဒီဘီဘီကာတွန်းကို ရုပ်သံရိုက်ကူးပြီး မကြာခင်မှာပဲ ဒီဗီဘီဒီဘီဘီရဲ့ Facebook စာမျက်နှာနဲ့ ဝက်ဘ်ဆိုဒ်မှာ ကြည့်ရှုနိုင်ပါတယ်။

Debate on DVB TV	
Sunday:	19:15 (New), 21:00
Monday:	10:15, 15:15, 21:00
Wednesday:	10:15, 15:15
Friday:	15:15, 21:00



အမှတ် - ၄၅၄၊ ၇ လွှာ၊
 ကုန်သည်လမ်းနှင့်
 ဗိုလ်ကလေးဈေးလမ်းထောင့်၊
 ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။

DVB

ယခုအပတ် ဆွေးနွေးပွဲအတွက် မေးခွန်းကတော့
“တိုင်းရင်းသားတွေ တောင်းတဲ့ ဖက်ဒရယ်က

လက်တွေ့ကျရဲ့လား”

ဖြစ်ပါတယ်။

မှတ်ချက်ပေးလိုတာ

အကြံပြုလိုတာ

မေးမြန်းလိုတာတွေ ရှိပါက ရုံးချိန်အတွင်း

ဖုန်းနံပါတ် +၉၅ ၉၄ ၅၉၈ ၆၅ ၉၄၀ နဲ့

debate@dvb.no ကို ဆက်သွယ်ပြီး

တိုင်းရင်းသားတွေတောင်းတဲ့ ဖက်ဒရယ်က လက်တွေ့ကျရဲ့လား (သာလွန်ဇော်ထက်)

၁၉၄၇ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့မှာ ပင်လုံစာချုပ် ချုပ်ဆိုပြီးတဲ့နောက်ပိုင်း မြန်မာနိုင်ငံမှာ တိုင်းရင်းသားတွေလိုလားတဲ့ ဖယ်ဒရယ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေတစ်ရပ် ပေါ်ပေါက်ဖို့ ကြိုးစားခဲ့ပေမယ့်လည်း ပြည်တွင်းစစ်၊ အာဏာသိမ်းမှုတွေကြောင့် မအောင်မြင် ဖြစ်ခဲ့ရပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ၃ ကြိမ် ပေါ်ပေါက်ခဲ့ပြီးပေမယ့်လည်း တကယ်တမ်း တိုင်းရင်းသားတွေလိုလားတဲ့ ဖက်ဒရယ် စနစ်မျိုး အကောင်အထည် ဖော်နိုင်ခြင်း မရှိသေးပါဘူး။ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဦးဆောင်တဲ့ အစိုးရသစ် လက်ထက်မှာတော့ ၂၁ ရာစု ပင်လုံညီလာခံဆိုတဲ့ အမည်နဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှုတွေ စတင်နေပြီး တိုင်းရင်းသားတွေ လိုလားတဲ့ ဖက်ဒရယ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ အကောင်အထည်ဖော်ဖို့ ခြေလှမ်းပြင်တာတွေ ရှိနေပါပြီ။ ဒီတပတ် ဒီဘီတီမှာ တိုင်းရင်းသားတွေတောင်းတဲ့ ဖက်ဒရယ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ပေါ်ပေါက်ရေး ဘာအခက်အခဲတွေ ရှိမလဲ၊ သူတို့ တောင်းဆိုနေတာ လက်တွေ့ တကယ်ရော ဖြစ်လာနိုင်ခြေ ရှိရဲ့လားဆိုတာ သုံးသပ် တင်ပြသွားပါမယ်။

ပင်လုံနှင့် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ၃ ခု

အင်္ဂလိပ် ကိုလိုနီနယ်ချဲ့လက်အောက် ကျရောက်နေတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကို တောင်တန်း၊ ပြည်မ ခွဲခြားခြင်းမရှိပဲ လွတ်လပ်ရေး အပြီးတိုင်ရရှိဖို့ ပြည်မ တောင်တန်း တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင် ၂၃ ဦးဟာ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းနဲ့အတူ ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၂ ရက်နေ့မှာ ပင်လုံစာချုပ်ကို လက်မှတ် ရေးထိုးခဲ့ပါတယ်။ အဓိကအားဖြင့် ကချင်၊ ရှမ်း၊ ချင်းတောင်တန်း ဒေသတွေဟာ ပြည်မနဲ့အတူ လွတ်လပ်ရေးရယူဖို့ အာမခံထားခဲ့ပြီး ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့် အခွင့်အာဏာကို ပင်လုံစာချုပ်မှာ အာမခံထားခဲ့ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံမှာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ၃ ခု ရှိခဲ့ပြီး အစောဆုံးကတော့ ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း ဒီ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေမှာ တိုင်းရင်းသားတွေ လိုချင်တဲ့ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုစနစ်ပုံစံ မပါရှိခဲ့ပါဘူး။ ၁၉၆၂ မှာ ဗိုလ်ချုပ်ကြီးနေဝင်း ဦးစီးတဲ့ စစ်အာဏာသိမ်းမှု ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ၁၉၄၇ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ပျက်ပြယ်ခဲ့ရပါတယ်။ အဲဒီနောက် ဗိုလ်ချုပ်ကြီးနေဝင်း စိတ်ကြိုက်ရေးဆွဲထားတဲ့ ၁၉၇၄ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ပြီး အဓိကအားဖြင့် မြန်မာ့ဆိုရှယ်လစ် လမ်းစဉ်စနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်တဲ့ အခြေခံဥပဒေ ဖြစ်ခဲ့တာမို့ တိုင်းရင်းသားတွေ လိုလားတဲ့ အခြေခံဥပဒေ ဖြစ်မလာခဲ့ ပြန်ပါဘူး။

၁၉၈၈ ခုနှစ် ဒီမိုကရေစီ လူထုလှုပ်ရှားမှု ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ပြီး နောက်ပိုင်း ၁၉၇၄ ခုနှစ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေလည်း ပျက်ပြယ်သွားခဲ့ပြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီးစောမောင်၊ ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးသန်းရွှေ ဦးဆောင်တဲ့ စစ်အစိုးရက အာဏာသိမ်းခဲ့ပြန်ပါတယ်။ ၂၀၀၈ ခုနှစ်မှာတော့ စစ်အစိုးရက စိတ်ကြိုက် ရေးဆွဲထားတဲ့ ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေ ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ပြီး အဲဒီ ဥပဒေမှာလည်း ဗဟို ဦးစီးစနစ်များပြားတာ၊ တပ်မတော်က အထူးအခွင့်အရေး ရရှိနေတာတွေကြောင့် ဒီမိုကရေစီမဆန်တဲ့ အခြေခံဥပဒေတစ်ခု ဖြစ်လာ ပြန်ပါတယ်။ ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေနဲ့ ဖက်ဒရယ်စနစ် ဖြစ်ပေါ်လာဖို့ ဆိုတာက ပိုပြီးတော့ အလှမ်းဝေးခဲ့ပြန်ပါတယ်။

၂၁ ပင်လုံညီလာခံနှင့် ဖယ်ဒရယ် အလားအလာ

ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဦးဆောင်တဲ့ အစိုးရသစ် တက်လာပြီး နောက်ပိုင်းမှာ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်တွေနဲ့ ပတ်သက်လို့ ဒေါ်အောင်ဆန်း စုကြည်က အဓိက ဦးဆောင်ပြီး သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်လက်ထက် ငြိမ်းချမ်းရေး ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းတွေကိုလည်း ပြင်ဆင် ဖွဲ့စည်းခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲတွေကို ၂၁ ရာစု ပင်လုံညီလာခံဆိုပြီး အမည်ပြောင်း ကျင်းပခဲ့ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆွေးနွေးမှုတွေကနေတဆင့် နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲတွေဆီ လှမ်းချီပြီး တိုင်းရင်းသားတွေ လိုလားတဲ့ ဖက်ဒရယ် ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံ ဥပဒေဖြစ်လာဖို့ တောင်းဆိုမှုတွေ၊ မျှော်မှန်းမှုတွေကလည်း မြင့်တက်လာနေပါတယ်။

ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ၂၁ ရာစု ပင်လုံညီလာခံကို မေလ ၂၄ ရက် နေ့ကနေ မေလ ၂၉ ရက်နေ့အထိ ကျင်းပခဲ့ပြီး သမိုင်းတွင်တဲ့ သဘောတူညီချက်တွေအဖြစ် နိုင်ငံရေးကဏ္ဍ မူဝါဒ သဘောတူညီချက် ၁၂ ချက်၊ စီးပွားရေးကဏ္ဍ မူဝါဒ ၁၁ ချက်၊ လူမှုရေးကဏ္ဍ မူဝါဒ ၄ ချက်၊ မြေယာနဲ့ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ကဏ္ဍ ၁၀ ချက် စုစုပေါင်း ၃၇ ချက်ရရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒီ ၃၇ ချက်ဟာ သမိုင်းဝင် ၃၇ ချက်လို့ အစိုးရနဲ့ တပ်မတော်ဘက်က ပြောဆိုသုံးနှုန်းကြပြီး တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ တချို့ကလည်း ဒါကို သဘောတူကြပါတယ်။ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုအဆင့်အထိ မသွားနိုင်သေးပေမယ့် ဒီသဘောတူညီချက်တွေကြောင့် ဖက်ဒရယ် မျှော်လင့်ချက်တွေ မွေးဖွားလာတယ်လို့ သုံးသပ်သူတွေ၊ တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင် တွေလည်း ရှိနေပါတယ်။

တန်းတူရေးနဲ့ ဖက်ဒရယ်ပြည်ထောင်စု သဘောတူညီချက်

နိုင်ငံရေးကဏ္ဍ သဘောတူညီချက် ၁၂ ချက်မှာ တန်းတူရေးနဲ့ တပ်မတော်က အမြဲလက်ခံဖို့ ခက်ခဲတဲ့ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုဆိုတဲ့ စကားရပ်ဟာ တရားဝင် သဘောတူညီချက်အဖြစ် ပါဝင်လာပါတယ်။ ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုအဖြစ် ဖွဲ့စည်းမှုနဲ့ အာဏာခွဲဝေမှု ပြုထားပြီး ဒီမိုကရေစီနဲ့ ဖက်ဒရယ်စနစ်ကို အခြေခံသော ပြည်ထောင်စုကို တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် များဖြင့် ဖွဲ့စည်းရမယ်ဆိုတဲ့ သဘောတူညီချက်တွေ ပါဝင်လာပါတယ်။

မှတ်ချက်အနေနဲ့ တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်တွေဟာ အခွင့်အာဏာ တန်းတူရှိရမယ်ဆိုတာလည်း ပါရှိပါတယ်။ ဒီသဘောတူညီချက်က အပြုသဘောဆောင်ပြီး တပ်မတော် ကိုယ်စားလှယ်တွေကပါ လိုက်လျောမှု ရှိတာမို့ သမိုင်းဝင် သဘောတူညီချက်အဖြစ် ရှုမြင်သုံးသပ်မှုတွေလည်း ရှိနေပါတယ်။ ဒါ့အပြင် အခြားသော သဘောတူညီချက် ၃၇ ချက်စလုံးဟာလည်း သမိုင်းဝင် သဘောတူညီချက်တွေအဖြစ် မှတ်တမ်းဝင်လာပါတယ်။

ဖက်ဒရယ် ပြည်ထောင်စုစနစ်ဆိုတဲ့ သဘောတူညီချက်ကြောင့် ကိုယ်ပိုင်ပြဌာန်းခွင့်ဆိုတဲ့ တိုင်းရင်းသားအားလုံး လိုလားနေတဲ့ ဆန္ဒတွေဟာ လည်း နီးစပ်မှုရှိလာတယ်လို့ တိုင်းရင်းသား တွေဘက်က ပြောဆိုပါတယ်။

အငြင်းပွားဖွယ်ရာ ခွဲမထွက်ရေးနဲ့ ပြည်ထောင်စုတပ်မတော်

ဒုတိယအကြိမ်မြောက် ၂၁ ရာစုပင်လုံညီလာခံမှာ အငြင်းပွားဖွယ်ရာ ဆွေးနွေးမှုတွေရှိခဲ့ပြီး အဲဒီ အငြင်းပွားဖွယ်ရာ စကားလုံးတွေကတော့ ခွဲထွက်ခွင့်နဲ့ ပြည်ထောင်စုတပ်မတော် တစ်ခုတည်း ထားရှိရေးဆိုတဲ့ မူဝါဒ တွေဖြစ်ပါတယ်။ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့တွေက ခွဲမထွက်ရေး မူဝါဒကို ကိုယ်ပိုင်ပြဌာန်းခွင့်နဲ့ ချိတ်ဆက်လိုက်ပြီး ကိုယ်ပိုင် ပြဌာန်းခွင်းရှိနေ

သရွေ့ ခွဲမထွက်ဘူးဆိုတဲ့ သဘောထားရှိကြတဲ့ လက်နက်ကိုင် တိုင်းရင်းသား အဖွဲ့တွေလည်း ရှိနေပါတယ်။ ခွဲမထွက်ရေး ခေါင်းစဉ်ဟာ အငြင်းပွားဖွယ် ဖြစ်တာကြောင့် ဆက်လက် ဆွေးနွေးခြင်းမရှိပဲ ရပ်ဆိုင်းထားရပါတယ်။

အလားတူပဲ လုံခြုံရေးကဏ္ဍမှာ တပ်မတော်ရဲ့ အခန်းကဏ္ဍကို ပြည်ထောင်စုတပ်မတော်အဖြစ် တစ်ခုတည်းထားရှိဖို့ ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသေး တယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း တပ်မတော်ဘက်က ကန့်ကွက်မှုတွေရှိတာကြောင့် ရပ်ဆိုင်းသွားရပါတယ်။

ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများ

၂၁ ရာစု ပင်လုံညီလာခံ ယာယီရပ်နားနေတဲ့ ကာလအတွင်းမှာ ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲတွေ ကျင်းပပြီး ဆွေးနွေးချက်တွေကို ပြန်လည်စတင်မယ့် ညီလာခံကို တင်ပြမယ့် အချက်အလက် ရှာဖွေကြပါ တယ်။ ဒါပေမယ့် ပြည်နယ်တိုင်းမှာ အမျိုးသားအဆင့်နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲ တွေ ကျင်းပခွင့်ရတာ မဟုတ်ပဲ ရှမ်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်တို့မှာ ကျင်းပ ခွင့် မရတာကြောင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေ ကျင်းပခွင့်ရဖို့ တောင်းဆိုမှု တွေလည်း ဆက်လက် မြှင့်တင်နေပါတယ်။ ပြည်နယ်အဆင့် အမျိုးသား နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးပွဲတွေ တန်းတူ မကျင်းပနိုင်ပဲ ဖက်ဒရယ်အဆင့်အထိ တက်လှမ်းဖို့ ခက်တယ်ဆိုပြီး ပြောဆိုသုံးသပ်မှုတွေလည်း ရှိနေပါတယ်။

ရှစ်ပြည်နယ်မှ

သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် အစိုးရလက်ထက်မှာ ရှစ်ပြည်နယ်မှဆိုတဲ့ တိုင်းရင်းသားတွေဘက်က တင်ပြတဲ့ ဖက်ဒရယ် မူတစ်ရပ် ပေါ်ထွန်းခဲ့ ပါသေးတယ်။ ဒီမူဟာ သိပ်မကြာခင် ပြန်လည်စတင်မယ့် ညီလာခံမှာ ဒီမူကို အခြေခံတဲ့ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေ ပြန်လည် ပေါ်ပေါက်လာမယ့် အခြေ အနေရှိတယ်လို့ သုံးသပ်မှုတွေလည်း ရှိပါတယ်။

ရှစ်ပြည်နယ်မှဆိုတာကတော့ ပြည်နယ်/ တိုင်း ၁၄ ခု မသတ်မှတ် တော့ပဲ လက်ရှိ ပြည်နယ် ၇ ခု မှာ “ဗမာလူမျိုး”တွေ အနေနဲ့လည်း ပြည်နယ် တစ်ခုသတ်မှတ်ပြီး ၈ ပြည်နယ် ထားရှိရေးဖြစ်ပါတယ်။

ရှစ်ပြည်နယ်မူဟာ ၁၉၆၁ ခုနှစ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ တောင်ကြီးမှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ “ပြည်နယ်ပေါင်းစုံညီလာခံ”က ထွက်ပေါ်လာတဲ့ “မူ” ဖြစ်ပြီး ၁၉၈၈ အရေးတော်ပုံအပြီးပေါ်ပေါက်လာတဲ့ UNLD လို့ခေါ်တဲ့ ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ကလည်း ဒီမူကို ဆက်လက် ကိုင်စွဲခဲ့ပါတယ်။ “တန်းတူရေးနဲ့ ကိုယ်ပိုင်ပြဌာန်းခွင့်” ဆိုတဲ့ အခြေခံကနေ ပေါက်ဖွားလာတဲ့ အယူအဆဖြစ်တာကြောင့် ဒီအမြင် သဘောထားဟာ တရားမျှတမှု မရှိဘူးလို့ မဆိုနိုင်သလို ရှိရင်းစွဲတိုင်းဒေသကြီး ၇ ခုမှာ နေထိုင်ကြတဲ့ ဗမာလူမျိုးတွေ အနေနဲ့လည်း ဒီအဆိုအပေါ် ထောက်ခံဖို့ မလွယ်ကူတဲ့ အနေအထားမျိုး ရှိနေတာ တွေ့ ရပါတယ်။

ဖက်ဒရယ်က အိမ်မက်လား

တိုင်းရင်းသားတွေ လိုလားတဲ့ ဖက်ဒရယ်စနစ်နဲ့ ပြည်ထောင်စုစနစ် ပေါ်ထွန်းဖို့က အခက်အခဲ များစွာရှိနေပြီး အကြီးမားဆုံး အခက်အခဲ ကတော့ တပ်မတော်ရဲ့ သဘောထားပါပဲ။ တိုင်းရင်းသားတွေ လိုလားတဲ့ ဖက်ဒရယ်စနစ်က နိုင်ငံတော်ကို ပြိုကွဲထိခိုက်နိုင်တယ်ဆိုတဲ့ သုံးသပ်ချက် နဲ့ သုံးသပ်မှုတွေလည်း ရှိနေတာမို့ ဖက်ဒရယ်စစ်စစ် ဖြစ်လာဖို့ကတော့ ခက်ခဲနေဦးမှာပါ။ တိုင်းရင်းသားတွေ အချင်းချင်းကြားမှာလည်း ကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်နဲ့ ပြည်နယ်ပေါ်ထွန်းရေး တောင်းဆိုမှုတွေက တနေ့တခြား ကျယ်လောင်လာတာမို့ တိုင်းရင်းသားတွေ အချင်းချင်းကြားမှာလည်း ညီညွတ်မှုမရှိတဲ့ အခြေအနေတွေ ဖြစ်ပေါ်လာနေတာမို့ ဖက်ဒရယ်စနစ် ဖြစ်ပေါ်လာဖို့ကတော့ အတော်ကို အလှမ်းဝေးသေးတယ်လို့ပဲ ဆိုရမှာပါ ။